
Zápis ze schůze zastupitelstva dne 17.12.2014 
konané v zasedací místnosti OÚ Radim 

 
Přítomni: Zdeňka Brixová, Zdeňka Stříbrná, Mgr. Marcela Danišová, 
Tomáš Adolf, Vratislav Kříž, Radek Říha, Lukáš Karban. 
Hosté:2 
Zapisovatel:Zdeňka Stříbrná 
Ověřovatelé:Mgr. Marcela Danišová, Vratislav Kříž 
Zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
Paní starostka přednesla program schůze s tím,  že bod č. 5 bude 
nahrazen – vrátíme se k zápisu ze schůze ze dne 26.3.2014 
 
Program :  
 
1.         Rozpočtové opatření č.2.     
2.         Rozpočtové provizorium na rok 2015 
3.         Žádost o dotaci na PD  další části vodovodu 
4.         Schválení smluv a žádostí 
5.         Souhlas s uzavřením veřejnoprávní smlouvy  
6.         Různé 
 
 Návrh usnesení č.1.:Schválení programu schůze se změnou bodu č.5 
na opravu zápisu ze dne 26.3.2014. 
Hlasování:pro:7, proti:0 
 Usnesení č. 1 bylo schváleno. 
 
1.Schválení rozpočtového opatření č.2/viz příloha/. 
Návrh usnesení č.2: Schválení rozpočtového opatření č.2. 
Hlasování: Pro:7, proti:0 
Usnesení č. 2 bylo schváleno. 
 
2. Schválení rozpočtového provizoria na rok 2015 – postupuje se dle 
směrnice, v této době se budou financovat nejnutnější provozní 
výdaje a povinné platby a závazky z minulých let. Rozpočtové 
provizorium platí do doby schválení rozpočtu. 



Návrh usnesení č.3:Schválení rozpočtového provizoria na r. 2015 
Hlasování: Pro:7, proti:0  
Usnesení č.3 bylo schváleno. 
 
3. Obec musí zažádat o dotaci na projektovou dokumentaci rozšíření 
vodovodu do vodojemu na Tužíně-zakoupeného od obce Dřevěnice- 
a propojení vodovodu tužínského a dřevěnického. Pak budou občané 
bydlící k Tužínu a Dřevěnici zásobování radimskou vodou. 
  Návrh usnesení č.4:Schválit podání žádosti na dotaci na PD k další 
části vodovodu. 
Hlasování:Pro:7, proti:0 
Usnesení č. 4 bylo schváleno. 
 
4. Schválení smluv: 
a/S jičínskou knihovnou V. Čtvrtka, obec Radim poskytne příspěvek 
8000,- Kč na výměnný fond knih. 
Návrh usnesení č.5:Schválit příspěvek 8000,- do jičínské knihovny. 
Hlasování:pro:7, proti:0 
Usnesení č.5 bylo schváleno. 
 
b/Poskytnutí příspěvku 7000,--Kč pro potřeby školy Bodláka a 
Pampelišky na Veliši. Z obce Studeňany tam dojíždí 1 žákyně – Tichá 
Karolína. 
Návrh usnesení č.6:Schválit příspěvek 7000,-Kč pro školu na Veliši. 
Hlasování:pro:0, proti:7 
Usnesení č.6 nebylo schváleno. 
 
c/Poskytnutí příspěvku  5000,-Kč pro „Spokojený domov“ – terénní 
sociální služby. Do naší obce dojíždějí za jedním občanem. 
Návrh usnesení č.7:Schválit přísěvek 5000,-Kč pro Spokojený domov. 
Hlasování: pro:7, proti:0 
Usnesení č. 7 bylo schváleno. 
 
d/Smlouva s Červeným křížem na příspěvek od 4000,- do 5000,- Kč na 
cca 100 ks publikací do školy pro děti o dopravní výchově a zdravotní 



pomoci. 
Návrh usnesení č.8: Schválit příspěvek od 4000,- do 5000,-Kč pro 
Červený kříž. 
Hlasování:pro:7, proti:0 
Usnesení č. 8 bylo schváleno. 
 
e/Smlouva na prodej pozemku pod trafostanicí u hasičské nádrže p.č. 
220 – 20m2 za 1000,-Kč s ČEZ. 
Návrh usnesení č.9:Schválit prodej výše uvedeného pozemku 
Hlasování:pro:7,proti:0 
Usnesení č. 9 bylo schváleno. 
 
f/Uzavřít s městem Jičín veřejnoprávní smlouvu o přestupcích na rok 
2014-2018. 
Návrh usnesení č.10:Uzavřít veřejnoprávní smlouvu s městem Jičín. 
Hlasování:pro:7, proti:0 
Usnesení č. 10 bylo schváleno. 
 
 
5.  Oprava zápisu ze schůze ze dne 26.3.2014 – 1. bodu programu 
schválení rozpočtu na rok 2014. 
Nové znění:  Příjmy obce 4977900,-Kč, výdaje 11618874,0. Rozpočet 
bude schválen jako schodkový a schodek bude financován přebytkem 
z minulých let ve výši 6640974,-Kč. 
Návrh usnesení č.11:Schválit nové znění 1.bodu programu schůze ze 
dne 26.3. 
Hlasování:pro:7, proti:0 
Usnesení č.11 bylo  schváleno. 
 
6. Různé 
a/Doplnění 1 člena kulturního výboru. Navržena Štěpánka Kořínková. 
Návrh usnesení č.12:Schválit Štěpánku Kořínkovou jako členku 
kulturního výboru. 
Hlasování: pro:7, proti:0 
Usnesení č. 12 bylo schváleno. 



 
b/Snížit nájem na ½  pro byt manželů Čechových a paní Vrbatové na 
Hradě. Na příští schůzi v měsíci lednu pozvat projektanta tohoto 
domu pana Kaplana. 
Návrh usnesení č.13:Schválit snížení nájmu ve 2 bytech na Hradě a na 
příští schůzi pozvat p.Kaplana. 
Hlasování:pro:7, proti:0 
Usnesení č. 13 bylo schváleno. 
 
c/Dát pověření paní starostce k zastupování obce ve svazu obcí 
„Brada“. 
Návrh usnesení č.16: Pověřit paní starostku Brixovou k zastupování 
obce ve svazů obcí Brada. 
Hlasování:pro:7, proti:0 
Usnesení č.16 bylo schváleno. 
 
d/ Dát na vědomí obyvatelům okálů, aby zkontrolovali čističku, která 
nefunguje, aby promýšleli nákup pozemku vedle okálů od pana 
Boháče. Tímto je pověřen Radek Říha. 
 
 e/Zabývat se řešením zabezpečení školních dveří. Tímto byl pověřen 
Lukáš Karban. 
f/Pověření Radka Říhy a Lukáše Karbana kontrolou všech herních 
prvků na hřišti a ve školce a vést pravidelné zápisy o těchto 
kontrolách. 
g/Zastupitelé se seznámili s povinností třídění biologického odpadu 
v obcích. 
 
Zastupitelé na zasedání dne 17.12.2014 
 schválili : 
 -16 výše uvedených usnesení 
 pověřili: 
 - Radka Říhu k řešení kontroly čističky a výkupu pozemku okolo  
 čističky 
-Lukáše Karbana k řešení zabezpečení školních dveří 



-Radka Říhu a Lukáše Karbana ke kontrole všech herních prvků a 
pravidelným zápisům z těchto kontrol 
-se seznámili s povinností třídit biologický odpad v obci 
 
 
Zapsala: Zdeňka Stříbrná………………………………… 
 
Ověřil:    Mgr. Marcela Danišová…………………………. 
 
                Vratislav Kříž……………………………………. 


